
 

Τα ουσιαστικά όπως ξέρεις είναι λέξεις, που δείχνουν: 

 

                                                          

  

 

Τα ουσιαστικά χωρίζονται σε: 

 

 

 

 

Παράδειγμα 

 
Πτώσεις  

Ισοσύλλαβα Ανισοσύλλαβα 
Ενικός Πληθυντικός Ενικός Πληθυντικός 

Ονομ.  το μήλο τα μήλα ο μανάβης οι μανάβηδες 
Γεν. του μήλου των μήλων  του μανάβη των μανάβηδων  
Αιτ. το μήλο τα μήλα τον μανάβη τους μανάβηδες 
Κλητ. μήλο μήλα  μανάβη μανάβηδες 

 

 

 

 

      Τα ουδέτερα ουσιαστικά  
                                             (παίρνουν μπροστά τους «το») 
         που τελειώνουν σε –ι

παίρνουν ι (γιώτα) εκτός από:

Ισοσύλλαβα: τα ουσιαστικά που έχουν ίδιο αριθμό 
με συλλαβές στον ενικό και στον πληθυντικό σε 

όλες τις πτώσεις 

Ανισοσύλλαβα: τα ουσιαστικά που δεν έχουν ίδιο 
αριθμό συλλαβών στον ενικό και στον πληθυντικό σ’ 

όλες τις πτώσεις 

2 συλλαβές σ’ όλες τις 
πτώσεις και στον ενικό 

και στον πληθυντικό 

3 συλλαβές στις πτώσεις 
του ενικού και 4 στις 

πτώσεις του πληθυντικού 


